
PROTOKOLL FRA Styremøte august

Bjørn Flemming Iversen, Leder Møteleder

Thomas Vagle, Styremedlem 

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem 

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem 

Stein Aune, Styremedlem 

Organisasjon: Skjetnan Grendelag

Dato: 27.08.2020 kl 2000

Sted: 

Til stede

Sak nr 20200043 Støyskjerming

Orientering, ref. e-post fra Elin.  

Kommentar:
Henvendelse sendt april og etter sommerferien. Fått saksnummer, uten svar. Heimdal Eiendom sier:  

"Ønske om tilbud er videreformidlet til Augdal"
Tatt til orientering

Sak nr 20200044 Søppelbøtter langs sti

Tidligere forslag om søppelbøtte ved fotballbanen. Tilsvarende settes opp før bru over John Aaes vei.  

Ved fotballbanen kan kanskje bekostes av Tr. kommune.  

Vedtak:
Hundelatrine koster 2.000 kr. i oppstart og 1.500,- i abonnement. Tømmes en gang i uka.  

Styret beslutter å sette opp egne søppelkasser ved fotballbanen og ved bru Jon Aaes vei, og TBT
tømmer.  

Thomas og Elin følger.  
Vedtatt, 5 mot 0 stemmer

Sak nr 20200045 TBT-oppgaver
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Bom v/første byggetrinn  
  

1.

Fikse bom sør  
  

2.

Kantklipping ved gressklipping  
  

3.

Trimming av trær. Skygger for naboer øst  
  

4.

Plensåing, lekelplass sør  
  

5.

Rensing av renner på tak garasjer  
  

6.

Fjerning av "sement-kloss"?  
  

7.

Henting av hageavfall fra søppelbod8.

Kommentar:
TBT har ikke utstyr og kunnskap for trimming av trær. Saken flyttes til en arborist og får et tilbud.  

Flemming følger opp.  

Sak 2,3,5,7 og 8 er utført. Punkt 1 inntas i eget punkt.  

Thomas følger opp øvrig med TBT.  
Tatt til orientering

Sak nr 20200046 Årshjul

Styrerommet har et årshjul som foreløpig ikke er benyttet. Det ønskes at styret ser på dette.  

Kommentar:
Tar inn å bestille TBT-timer for neste år.  

Budsjett igangsettes.  
Tatt til orientering

Sak nr 20200047 Støygruppe

Ifbm. med bygging av ny vei, vil det være aktuelt med støyskjerming. Det er kjent at det tidligere ble
opprettet en støygruppe. Dette arbeidet bør gjenopptas.  

Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200048 Beising av benker mv. 

Frivillige til å beise, eller møtes styret en dag?  

Kommentar:
Marita følger opp!  

Tatt til orientering

Sak nr 20200049 Asfaltlegging sør
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Fullføre asfaltlegging vei sør.  

Kommentar:
Elin har kontaktet de og bedt om ferdigstilling.  

Følger opp slik at det gjøres før høsten!
Tatt til orientering

Sak nr 20200050 Årsmøte 2020

Styret må vurdere alternative tiltak til gjennomføring av årsmøte.

Kommentar:
Signeres!

Tatt til orientering

Sak Bom/fartshumper ved første byggetrinn

Det er avholdt gatemøte og styret må fatte beslutning.  

Vedtak:

Utsatt

Sak nr 20200051 Stengsel ved nord-øst

Stein følger opp!

Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200052 Regnskap

Har ubrukte midler i budsjettet på ca. 280.000,- mot budsjett.  

Kommentar:
Styret anser regnskapet til å gå tilnærmet likt budsjett ved inngangen til tredje kvartal.  

Tatt til orientering

Sak nr 20200053 Bygge inn containere

Flemming snakker med TRV først. Thomas følger opp TBT etterpå.  

Thomas følger opp ang. beising av garasje nord.  

Kommentar:
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Tatt til orientering

Sak nr 20200054 Skolen bruk av kunstgressbane

Skolen har behov for bruk av kunstgressbanen. Styret har ikke noe imot at skolen benytter dette.
Forutsatt at kommunen ikke nekter dette.  

Styret bemerker at det ikke må ligge igjen rask og det bes om hjelp til fortgang i istandsetting med
nye nett på målene.  

Vedtak:
Skolen kontaktes og orienteres om dette.  

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer Ikke tilstede/Inhabil: Marita Mofoss Mathisen

Bjørn Flemming Iversen, Leder Stein Aune, Styremedlem

Elin Johanne Hitchman, Styremedlem Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem

Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte august den 27.08.2020 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 31.08.2020
Styremedlem Stein Aune (sign.) 31.08.2020
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 01.09.2020
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 31.08.2020
Styremedlem Elin Johanne Hitchman (sign.) 02.09.2020


